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To: 120 EEE@ minvws nl]
Cc: 5.1.2¢ HEEL @minvws.nl]
From: 5.1.2e )

Sent: Mon 9/14/2020 9:31:16 AM

Subject: update, vragen en voorstellen over Bonusregeling

Received: Mon 9/14/2020 9:31:20 AM

FW: Retourpost 209889 - Bonusregeling.eml

Afgelopen vrijdag heb ik een bespreking gehad met|EREen JERE over de Bonusregeling. Even een update en wat

vragen en voorstellen over het vervolg.

Wanneer: De Regeling wordt deze week gepubliceerd. 1 oktober 2020 gaat het portaal open en 29 oktober om 23.59 sluit

het portaal weer. Half oktober worden de eerste beschikkingen verwacht van DUS-1 en kunnen dus ook de eerste bezwaren

gaan binnenkomen. Gelet op de korte looptijd van de regeling zullen de bezwaren ook in korte tijd tegelijk binnenstromen

vanaf tweede helft oktober tot en met december en een piek geven voor ons cluster.

Voor wie: zorgverleners die hard hebben gewerkt door de corona, maar de zorginstellingen moeten de bonus aanvragen.

Naar schatting vallen 800.000 zorgverleners onder de regeling. Voor de inhoud van de regeling zie de bijlage.

Wat vraagt dit van ons cluster? Eerder bespraken we dat het waarschijnlijk een te ruime schatting van het aantal bezwaren

oplevert als we zouden uitgaan van 10% van het aantal aanvragen. Het aantal aanvragen wordt geschat op 10.000 (dus x

10%=1000 bezwaren). We zouden het aantal (met een natte vinger) kunnen schatten op 50% van de afwijzende

beschikkingen. Echter, DUS-I kan nog geen schatting geven van het aantal afwijzingen. Het is dus op dit moment niet

uitvoerbaar om een berekening van het geschatte aantal bezwaren te maken op basis van de afwijzingen.

Vraag is hoe we dan moeten rekenen? Het is op dit moment op basis van de huidige informatie niet te voorspellen hoe het aantal

bezwaren uitpakt. Cluster 6 verwacht ook bezwaren van zorgverleners zelf en van aanvragers waarvoor de regeling niet is

bedoeld. Verder verwachten we onder andere incomplete en te late aanvragen, bezwaren over de onjuiste SBl-code.

Conclusie: Het lijkt raadzaam om onze benodigde capaciteit dus niet te krap te schatten. Vooralsnog dan toch maar uitgaan

van de 5 of 10%, dus ergens tussen de 500 of 1000 bezwaren? Hoe zie jij dit? Vraag is dan vervolgens hoe we hiervoor z.s.m.

extra capaciteit kunnen krijgen, want een dergelijk aantal kunnen we niet kwijt in onze huidige bezetting? Biedt Eiffel hier

uitkomst?

Verder ben ik er tot nu toe vanuit gegaan dat ik de Bonusregeling zal coérdineren samen met EXER]EEIEEE - we moeten het project gaan opzetten. lk denk dat we hierbij het Q-koortsproject als voorbee

kunnen hanteren. Dat doet me wel bedenken dat ik uiterlijk begin oktober zou moeten stoppen met mijn werk voor de Wob

om tijd vrij te kunnen maken voor de opstart van de Bonusregeling. Ben jij het daarmee eens en zou jij dit met [ERE
kunnen bespreken?

Zal ik een blokje voor ons inplannen om het vervolg even door te spreken?

Met vriendelijke groet,

)rom x zijn en”
Directie Wetgeving en Juridische Zaken


